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Dobrý den, vážení spoluobčané. 
V sobotu je Štědrý den a začínají Vánoční svátky. Konec roku je již 
za dveřmi a tak bych se ve svém úvodníku chtěl opět zamyslet nad 
tím, jaký tento rok vlastně byl. 
Z mého pohledu to byl další pracovní rok, ve kterém jsem opět 
bojoval o dotace na různé projekty v naší obci. Těší mne, že ve 
většině případů úspěšně. Podařilo se sehnat dotace na 
restaurování sochy legionáře, která letos oslavila 90 let od svého 
vzniku, a také na oslavy 880. let obce Hnojice, díky níž byly letos 
naše hodové oslavy o něco bohatší na různá vystoupení a tím snad 
i veselejší a zajímavější pro návštěvníky, o čemž svědčí i rekordní 

účasti na letošních hodech. Je pravda, že jsem se osobně dost bál 
hodů na hřišti, ale nakonec jsem i já musel uznat, že hody na hřišti 
byly snad ještě hezčí než bývaly hody na náměstí a pořadatelům 
ušetřilo  konání hodů na hřišti spoustu hodin práce. Podařilo se 
také získat dotaci na výstavbu bytů v budově pošty. Tyto byty jsou 
právě dokončovány a po novém roce se do nich budou stěhovat 
noví nájemníci.  
Velmi důležité bylo také pořízení nového územního plánu, který byl 
financován z prostředků integrovaného operačního programu 
ministerstva pro místní rozvoj. Tento nový územní plán byl 
připravován ve spolupráci s občany, kteří se k němu mohli 
v průběhu jeho tvorby vyjádřit při besedě s architektem. Škoda jen, 
že se nám tento plán nepodařilo schválit již v letošním roce, tak jak 
jsme očekávali. Bohužel došlo k nějakým problémům ze strany 

hygieny, která má některé zvýšené požadavky u některých pozemků 
a tím nám na nějaký čas proces schvalování zcela zastavila. 
Věřím, že co nejdříve po novém roce se podaří tyto problémy 
vyjasnit a znovu rozjet proces schvalování, aby mohl být nový 
územní plán co nejdříve přijat.  
Největší radost mi však v letošním roce přinesly dvě věci – krásně 
rozkvetlé náměstí a vydání stavebního povolení na stavbu 
kanalizace a ČOV. Zatímco to, jak hezké bude naše náměstí do 
budoucna záleží jen na nás a na tom, jak se budeme o náměstí 
nadále starat, s kanalizací je to jinak. Tady musíme čekat, jak 
budou vypsány dotační tituly a modlit se, aby se nám podařilo 

získat finance na její stavbu. Jsem však optimista a věřím, že se i 
toto povede a brzy budeme stavět. 
Na závěr bych rád poděkoval všem lidem, kteří se v naší obci 
podílejí na veřejném životě. Nejen zastupitelům, ale i vedení a 
členům jednotlivých zájmových organizací a sdružení, všem lidem, 
kteří něco dělají pro jiné, těm, kteří věnují svůj čas a úsilí tomu, 
aby nám všem bylo lépe. Letošní hodové oslavy, ale také výstavy 
na obecním úřadě ukázaly, co dokáže několik nadšenců udělat pro 
své spoluobčany. Snad se takovýchto lidí v budoucnu najde víc. 
A zcela závěrem chci popřát všem lidem dobré vůle hodně štěstí, 
zdraví, lásky, optimismu a Božího požehnání nejen o Vánočních 
svátcích, ale i v novém roce 2012, aby byl ještě lepší než ten 
končící. 

Libor Kašpárek, starosta obce 



Napsali o nás 
Dne 8.11.2011 vyšel v Olomouckém deníku rozhovor se starostou obce panem Liborem Kašpárkem, který níže zveřejňujeme. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ve zveřejněném rozhovoru jsem se snažil vysvětlit srozumitelnou formou, co je to vlastně to rozpočtové určení daní a proč za něj my 
starostové tak bojujeme a přitom se o tom skoro nemluví ve sdělovacích prostředcích. Toto téma je totiž zdánlivě velmi složité a 
odborné a někomu se může zdát, že se týká právě jen 6.800 starostů, kteří v republice reprezentují většinu měst a obcí. Opak je však 
pravdou. Toto téma se týká většiny obyvatel naší země, protože rozpočtové určení daní, jak je dnes nastavené, nespravedlivě 
zvýhodňuje pouhých necelých 20% občanů žijících ve 4 velkých městech – Praze, Brně, Ostravě a Plzni, oproti všem ostatním. Proto je 
mým velkým přáním do roku 2012, aby vláda projednala a doporučila sněmovně ke schválení návrh zákona, vypracovaný skupinou 
odborníků tak, aby tento zákon nabyl účinnosti od 1.1.2013. Naší obci by jeho schválení velmi pomohlo, neboť by do naší pokladny 
přivedlo skoro o milion korun ročně více oproti rozpočtu současnému. A to jsou peníze, za které se dá již hodně udělat. 

Libor Kašpárek, starosta obce 
Kanalizace a ČOV – jak jsme na tom 
S koncem roku si mnozí z Vás jistě kladou otázku, jak jsme na tom s největší plánovanou investiční akcí v naší obci – s výstavbou 
kanalizace a čistírny odpadních vod. V tuto chvíli se odpověď zdá jednoduchá – vše je vyřízeno, čekáme jen na peníze. Ale tak snadné 
to přeci jen není. 

V tuto chvíli je skutečně vyřízeno vše, co se týká „papírování“ kolem stavby. Obec má hotový projekt a všechna potřebná povolení pro 
stavbu. Co však nemáme, jsou peníze. Ty je potřeba získat z dotací, neboť tato stavba bude natolik finančně náročná, že na ni obec naší 
velikosti prostě nemůže z vlastních zdrojů pomýšlet. Na získání dotací již před časem obec podepsala smlouvu s firmou IPI, jež se touto 
problematikou zabývá a má s ní bohaté zkušenosti. Bohužel, v tuto chvíli nejsou žádné dotační tituly vypsané, proto musíme čekat, až se 
po novém roce otevřou. Jakmile se podaří peníze sehnat, začne co nejdříve výstavba.  

A zde nastává okamžik, kdy se tato stavba začne týkat každého z nás. Ve chvíli, kdy se začne stavět kanalizace, bude každý z nás muset 
postavit přípojku od svého domu ke hranici pozemku, aby se mohl připojit na přípojku vybudovanou obcí. Možná si někdo řekne, že pro 
něj to je zbytečné, že on má septik nebo žumpu a že se jej kanalizace netýká. Opak je však pravdou. Septiky jsou dle současné 
legislativy zakázány a kdo septik provozuje, vystavuje se vysoké pokutě. Doposud se jejich provoz toleroval, ale jakmile bude v obci 
vybudována kanalizace, bude odbor životního prostředí důsledně dohlížet na dodržování zákona. Jediné, co bude povolené mimo 
vypouštění odpadu do kanalizace bude žumpa, kterou bude dle zákona nutno vyvážet na ČOV pověřenou firmou a toto vyvážení bude 
nutno dokladovat orgánu ochrany životního prostředí. Za nedodržování opět hrozí vysoké pokuty. A to nemluvím o tom, že kdo se 
připojí při stavbě kanalizace, ten bude mít mnohem jednodušší a především levnější připojení. Pokud se totiž rozhodne připojit 
k vybudované kanalizaci někdo později, bude muset splnit požadavky nového stavebního zákona a tím pádem pro něj připojení vyjde 
mnohem dráž, a to třeba i 2-3násobně. Proto se vyplatí již nyní začít na připojení své nemovitosti připravovat. 

V příštím čísle HEx přineseme ekonomické propočty, proč je výhodné se připojit    Libor Kašpárek, starosta obce 



Pozvánky na vánoční zpívání, bohoslužby a silvestrovské setkání 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
*************************************************** *************************************************** ******************************* 

 

Vánoční bohoslužby v kostele Nanebevzetí 
Panny Marie v Hnojicích 

24.12.2011 Št ědrý den      22:00 

25.12.2011 1. svátek váno ční      08:30 

26.12.2011 2. svátek váno ční      08:30 

31.12.2011 sv. Silvestr  I.      16:00 

 1. 1.2012 Slavnost Matky 
Boží, Panny Marie 

     08:30  

 
*************************************************** *************************************************** ******************************* 

 
Pozvánka k půlnočnímu přípitku na náměstí 

Stává se již pomalu tradicí, že se na Silvestra o půlnoci setkávají lidé na náměstí, aby se pozdravili, popřáli si hodně štěstí do nového 
roku a nebo si jen tak spolu připili a popovídali. Někteří muži přinesou nějakou tu pyrotechniku, některé ženy zase vezmou na 
ochutnání nějaké ty laskominy ze své domácí kuchyně, a tak na tomto setkání nechybí ani ohňostroj, který si se začátkem nového roku 
všichni spojujeme, ani kulinářské zážitky, které rovněž patří k silvestrovským oslavám.  

V loňském roce se nás na náměstí sešlo již okolo stovky. Letos bude ohňostroj ještě větší, neboť se hnojičtí muži rozhodli spojit své 
síly a nakoupit pyrotechniku společně v odborné firmě, kde je tato nejen levnější, ale také zaručeně bezpečná, a na tento nákup dostali 
i příspěvek od obce, takže věřím, že se bude opět na co dívat. Za největší přínos podobných akcí ale vidím to, že se spoluobčané 
spontánně sejdou, popovídají si, popřejí vše dobré a podle přísloví „Jak na Nový rok, tak po celý rok“ se tak můžeme těšit na to, že 
v celém roce budou v naší obci vládnout přátelství a vzájemné pochopení. A to je to nejlepší, co si můžeme přát. 

Proto neváhejte, pár minut před silvestrovskou půlnocí se oblečte, vezměte sebou láhev šampaňského a přijďte se svými spoluobčany 
přivítat nový rok 2012 na hnojické náměstí. 

Libor Kašpárek, starosta obce 
*************************************************** *************************************************** ******************************** 



Oslavy 880. let obce Hnojice spojené s tradičními 
lidovými hodovými oslavami ve fotografiích 

 

   
Zahájení výstavy v hnojickém muzeu     Výstava na OÚ             Pohled do kostela 

  
Fotbalové utkání Hnojice – Drahanovice               Dětské atrakce v areálu hřiště 

  
Divadelní představení O pračlovíčkovi vzbudilo nadšení nejen u dětských diváků, skvěle se bavili i dospělí 

     
Slavnostní průvod obcí 



   
Zahájení hlavní části oslav a moderátoři převážné části akce 

     
Program oslav z velké části obstaraly taneční soubory občanského sdružení Hagnózek 

 
Velký úspěch měl Šternberský pěvecký sbor, absolventky tanečního oboru ZUŠ Šternberk i mladá hudební skupina SEE-MAD 

   
Potom přišla na pódium skupina Sirius a už se jen tancovalo, zpívalo a veselilo až do slavnostního ohňostroje a dlouho po něm 

       

A tak nám skončily naše hody, tentokráte spojené s oslavami 880. let obce Hnojice. Nezbývá nám nic jiného, než 
na tomto místě poděkovat všem těm více než 100 lidem, kteří se na těchto oslavách podíleli buď jako účinkující, 
nebo jako pořadatelé. Lidem, kteří obětovali spoustu svého volného času a velké úsilí tomu, abychom se my 
ostatní mohli bavit a užívat si skvěle zorganizovaných slavností a mnoha nádherných kulturních vystoupení. 
Lidi čky, moc děkujeme a těšíme se zase příště.  



Ohlédnutí za koncem roku o.s. Hagnózek 
Tak se nám zase blíží konec roku a všichni začínáme bilancovat, co jsme všechno stihli a co jsme chtěli udělat jinak a jak to dopadlo. 
Často mám pocit, že je život jako roztočený kolotoč, ze kterého neumíme vystoupit, leda až nám vypne motor... Tak docela podobně 
jsem se cítila už od příprav na hody v Hnojicích. Na konci srpna jsem byla pozvána do Příkaz, abych v přímém přenosu Českého 
rozhlasu Olomouc řekla pár slov o nás a o naší činnosti, tedy o práci občanského sdružení Hagnózek. Bylo to opravdu jen pár vět, ale 
mimo jiné jsem říkala, že se ještě po našich hodech cítím jako roztočená káča a už bych se ráda zastavila. Věřím, že jsme hodovým 
programem udělali mnohým radost a že na něj budou všichni v dobrém vzpomínat. Všechno dokonalé nebylo, ale vždycky říkám, že 
necháváme vyniknout přirozenost dětí z dědiny. Škoda jen, že zájem o toto tancování a folklór nejeví více dětí z naší vesnice, když zde 
ta možnost je! Děti jsou šikovné a k pohybu mají přirozeně blízko. Tak zahoďte předsudky a přijďte to s námi zkusit. 

Letošní podzim jsme vystupovali ještě 2x a to na Hradě ve Šternberku, kde jsme tančili pro zástupce různých institucí ze Šternberka a 
německého města Lorsch, se kterým město Šternberk navázalo družbu. V hodovní síni šternberského hradu není moc místa k tanci a tak 
tančili jen ti vybraní a stejně jsme svými roztočenými sukněmi ovívaly nejbližší hosty. Snad jsme jim ale předvedli krásu a bohatost 
našich krojů , tanců i hanáckého nářečí. Co si z něj vybrali, to opravdu nevím... 

V listopadu jsme potom vystupovali v Žerotíně na oslavách stejného výročí založení obce jako u nás. Uzavřené prostory jsou ovšem 
zase něco jiného, tak jsme se trochu prali s akustikou. V našem souboru je několik občanů ze Žerotína, proto jsme rádi, že jsme jeli také 
jednou vystupovat k nim, aby předvedli svým spoluobčanům, jak jim to jde a že dělají své obci čest. 

Poslední akcí letošního roku byla vánoční výstava s názvem ,,Půjdem spolu do Betléma", která probíhala od 4.12.do 13.12. Chtěli jsme 
těmito slovy z české koledy připomenout smysl vánočních svátků a tradic. Na výstavě jsme ukázali, z čeho všeho je možné vyrobit 
betlém i to, jak šikovné umějí být děti, které se svými betlémy soutěžily. A opět si zde musím postesknout, že těch hnojických mohlo 
být více! Většina lidí odpoví, že nemají čas, někteří, že zas nejsou tvořiví. Ale musím říct z vlastní zkušenosti, že ten čas strávený 
společně s dítětem při tvůrčí práci je krásný a nenahraditelný, i když uznávám, že vyčerpávající. Na tomto místě chci velmi poděkovat 
Obecnímu úřadu, že podpořil tvořivé děti a věnoval do soutěže odměny - společenské hry. Odměnili jsme všechny děti, které vyrobily 
betlém, protože to není jednoduchý úkol a jejich radost byla opravdu velká. Výrobky dětí a některé další jsme přestěhovali ještě na 
výstavu do Handkeho galerie ve Šternberku, kde si je mohou návštěvníci prohlédnout do konce prosince. Na naší výstavě byly také 
zapůjčené betlémy z různých materiálů např. betlém z olivového dřeva dovezený z Izraele, papírové betlémy různého stáří, betlém z 
kukuřičného šustí, ze skla i z keramiky a textilu nebo starý hrací obraz se svatou rodinou. Všem, kteří nám betlém zapůjčili, srdečně 
děkujeme. Maminky, které se podílely na tvorbě výstavy, vytvořily např. betlém paličkovaný, ze slaného těsta, z keramiky i keramický 
betlém v makovičce, drátovaný, malovaný na dřevě i perníkový. Na perníkový betlém padlo asi 10 kg mouky a je pěkně těžký.V pátek 
23.12. bychom jej měli odvézt jako dárek panu biskupovi Josefu Hrdličkovi do Olomouce. Musím poděkovat za spolupráci také naší 
MŠ, která vytvořila velmi pěkný stůl s betlémem, všem se moc líbil. Součástí naší výstavy byla také velká hra Cestička do Betléma, kde 
si především děti mohly zahrát a zjistit tak, co vše mohlo Marii s Josefem na cestě do Betléma potkat. 

Věřím, že jsme výstavou pomohli návštěvníkům naladit se na Vánoce, že nasbírali inspiraci a chuť tvořit a že nám zůstanou nakloněni. 
Všem zúčastněným vystavovatelkám děkuji za spolupráci a těšíme se na příští ,,Andělské Vánoce". A poslední informací ode mne je, že 
do „andílka“ se nám podařilo od dobrých lidí vybrat 1.000,-Kč, které byly zaslány na pomoc hladovějícím dětem do Ugandy. 

Lenka Kořenková 
Ohlasy na Vánoční výstavu 
Stává se již tradicí, že u příležitosti Vánoc a Velikonoc připravují šikovné ženy z naší obce pro nás ostatní nádherné výstavy, skoro vždy 
obohacené o tematickou soutěž pro děti. Každoročně mi mnoho lidí říká, jak šikovné u nás máme ženy. S tím naprosto souhlasím a jsem 
velmi rád, že letos mohu otisknout písemné reakce dvou návštěvníků výstavy: 

Na vánoční výstavu v Hnojicích se vždycky moc těším. Ale vždy se i tak trochu obávám, že možná ani nebude. Že se nenajde nikdo, kdo 
ji zorganizuje, kdo si udělá čas. Naštěstí však moje obavy poslední léta vůbec nevycházejí. A tak jsem šla zase na výstavu a jako 
každoročně zase žasla  

Nad tím, jak úžasné mají některé ženy a dívky nápady a jak je dokáží zrealizovat. Všude, kam se člověk podívá, vidí něco krásného a 
originálního. 

A taky jsem se radovala. Z toho, že vůbec není pravda, jak všechny děti sedí jenom u počítačů a televize. Stačilo se podívat na všechny 
ty betlémy! Klasické i moderní, malinké i veliké, ze všech možných materiálů. Nejraději bych všechny napsala na 1. místo, ale to by asi 
nebylo uznáno a můj lístek by vyhodili. Takže jsem si s těžkým srdcem musela vybrat. 

A pak zde ještě bylo něco, co je zcela nad moje chápání. Lenčin perníkový betlém. Ještě větší, krásnější a dokonalejší než ten, který 
vytvořila minule. Minule jsem se to ještě snažila nějak pochopit, letos už se o to raději ani nesnažím. Jenom koukám a žasnu. Myslím, že 
takový betlém by chtěla všechna muzea a všechny kostely a ještě kdovíkdo všechno. Ale všichni mají smůlu. Letos ho dostane (možná?) 
pan biskup Hrdlička ke svým narozeninám, ten se má   

Díky všem, kteří něco krásného pro výstavu a pro nás ostatní vytvořili. Lence děkuji dvojnásobně. A těším se na příští výstavu. 

Ing. Hana Fišerová, Hnojice 

V minulých dnech jsem měl možnost shlédnout vánoční výstavu ve vaší obci. Je to úžasný počin, který zvláště před Vánocemi navodí tu 
správnou náladu a člověka potěší na duši. Nevím, jestli by některý chlap dokázal obětovat svůj čas a um k tomu, aby někomu udělal 
radost. Obdivuji ženy, které se zasloužily o to, aby tomu tak bylo. A v nemalé míře patří obdiv i dětem, které se podílely na tvorbě 
betlémů. Krásný byl betlém vytvořený dětmi v mateřské škole. Úžasný byl betlém vytvořený z perníku paní Lenkou Kořenkovou. Je vidět, 
jak nasazení a láska k dobré věci dokáže dělat divy. 

Přeji Vám všem požehnané dny vánoční a pokoj a vše dobré v příštím roce 2012. 

Alois Hřebíček, Šternberk 

Za oba názory moc děkuji a připojuji se s výrazem obdivu všem ženám i dětem, jež na výstavu přispěly, a především smekám před 
neúnavností a zápalem paní Kořenkové, která opět byla hnací sílou celého tohoto úžasného konání.            Libor Kašpárek, starosta obce 



Sportovní stránka 
Výbor TJ Sokol Hnojice informuje a děkuje 
Výbor TJ Sokol Hnojice již v předchozím expresu informoval o opravách podlahy v sokolovně. Betonáž podlah byla dokončena 
v posledních dnech listopadu, nyní se provádí pokládání parket. S radostí tak můžeme oznámit, že plesová sezóna nebude ohrožena. 

13.1.2012 sokolský ples, k tanci a poslechu bude hrát Sirius 
24.2.2012 XII: sokolské Šibřinky, k tanci a poslechu bude hrát opět Sírius 
26.2.2012 Dětský maškarní karneval 
Předem děkujeme za pomoc a sponzorské dary na tyto akce a věříme, že nám svou přízeň věnujete i v následujícím roce 2012. 
Rád bych také upozornil, že sokolské oslavy s vystoupením sokolských sletových skladeb se v Hnojicích uskuteční 9. června 2012. 
Dále bych rád poděkoval všem těm, kteří nám pomohli při zajišťování letošních oslav 880 let obce Hnojice, a to jak sportovcům, 
účinkujícím, pořadatelům, ale také sponzorům a občanům i celému výboru TJ Sokol Hnojice za zdárné zabezpečení těchto třídenních 
oslav.  
Závěrem bych rád za celý výbor TJ Sokol Hnojice popřál všem spoluobčanům veselé prožití svátků vánočních, bohatou nadílku a hodně 
zdraví a úspěchů do nového roku 2012. 

za výbor TJ Sokol Hnojice starosta Zdeněk Vyhnánek 

XV. všesokolský slet 2012 
V letošním roce se uskuteční XV. všesokolský slet. I v naší obci budeme nacvičovat skladby na tento slet. Budou se nacvičovat tři 
skladby, a to Chlapáci III., určená především pro muže, dále Nebe nad hlavou pro ženy a dívky a pro rodiče s dětmi pak skladba s 
názvem Muzikantova písnička.  

Velmi mne mrzí, že se nebude nacvičovat skladba pro děti, o níž byl sice původně mezi dětmi velký zájem, ale po oznámení cen dresů 
většina rodičů rozhodla, že dětem na tyto dresy peníze nedá, přestože obec Hnojice přispívá cvičencům do 18ti let 80% ceny dresu. Je 
smutné, že pro některé rodiče je částka 140,- Kč, kterou by měli dětem na dres doplácet a za kterou si dnes koupí dvě krabičky cigaret, 
tak závratná, že neumožní svému dítěti rok sportovního vyžití při nácviku se svými kamarády. Ať vám cigarety chutnají a nedivte se, 
milí rodičové, až vaše děti budou místo cvičení někde kouřit. 

Ale vraťme se k pozitivnějším věcem, a to k počtu cvičenců v jednotlivých skladbách. Ve skladbě Chlapáci III. nyní nacvičuje 22 mužů 
a žen, ve skladbě Nebe nad hlavou nacvičuje 14 dívek a žen a Muzikantovu písničku cvičí 12 dvojic. Přestože tato čísla jsou krásná na 
tak malou obec, jakou Hnojice jsou, mohou se zájemci ještě stále připojit a přidat se k nám. Cvičení v sokolských skladbách je 
především o tom udělat něco pro zdraví a přitom se i dobře pobavit a zlepšit si náladu. Takže kdo má zájem přidat se k nám, budete 
vítáni. Termíny nácviku vám rádi sdělíme na OÚ.                                                                            Libor Kašpárek, člen TJ Sokol Hnojice 
*************************************************** *************************************************** ********************************** 

Fotbal v Hnojicích 
Bohužel, opět mi nikdo z fotbalistů nepředal žádný článek ke zveřejnění. A to je prý fotbal nejpopulárnější sport. Buď to v Hnojicích 
neplatí, nebo naši fotbalisté nemají svým spoluobčanům co říct. Abych však nezklamal fanoušky, našel jsem pro vás aspoň tabulky. 

3.liga D  IV.t ř. muži, sk.B       
1. KMK Haná 12 47:23 20  Rk. Tým Záp + 0 - Skóre Body 
2. United Players 12 45:26 16  1. Drahanovice 12 9 2 1 44:16 29 

3. MK Chelsea 12 55:48 15  2. 1.FC Olešnice 12 9 1 2 44:19 28 

4. FC Redsiro 12 34:33 15  3. Sokol Pňovice 12 8 3 1 31:11 27 

5. Miami Beach 12 37:36 15  4. SK Králová 12 7 2 3 28:19 23 

6. NTP 12 32:45 15  5. Štěpánov B 12 6 2 4 23:18 20 

7. Mates 12 54:30 14  6. Sokol Mladeč 11 5 2 4 20:21 17 

8. Zákl. Hnoyland 12 36:33 14  7. Vilémov 12 4 4 4 31:23 16 

9. Rychlá rota 12 29:30 10  8. Nedvězí B 12 4 1 7 21:43 13 

10. Draci 12 57:60 10  9. Slatinice B 12 3 1 8 23:28 10 

11. Ajax Pivodam 12 37:40 8  10. TJ Luká 12 2 3 7 10:21 9 

12. M-Contakt 12 35:40 8  11. Střelice B 11 0 4 7 9:37 4 

13. HV Propag 12 20:43 4  12. Hnojice 12 1 1 10 11:41 4 

14. Bažanti 12 27:54 4          
*************************************************** *************************************************** ********************************** 

Šipkový klub Hnojice informuje  
Po úspěšné sezóně 2010/11, kdy tým Kavalíři Bojanovská Liboš vyhrál svoji 2. ligu, přibyli do týmu další hráči, proto bylo rozhodnuto 
pro sezónu 2011/12 postavit týmy dva. Proto v této sezóně reprezentují ŠK Hnojice v olomouckých ligách dva týmy –A tým hrající 
1.ligu a B tým 3.ligu. V těchto týmech hrají 4 šipkaři přímo z Hnojic – tři v „áčku“ a jedna šipkařka v béčku.  

Zatímco tým A se drží po třetině ligy na 9. místě ze 14. týmů hrajících první ligu, tým B prozatím trochu doplácí na svou nezkušenost a 
se ztrátou jednoho bodu ukončil letošní rok na posledním místě ve své skupině 3. ligy. Věříme, že v další části šipkařské sezóny se 
oběma týmům bude dařit lépe než doposud, že se „béčko“ odlepí ode dna a že „áčko“ postoupí ještě o nějakou tu příčku výše.  

A držme také palce našim šipkařům, aby se jim dařilo i v individuálních soutěžích, aby vyhráli zase nějaké to víno a mohli na příští rok 
opět na Mikuláše uvařit punč. Letošní šipkařský punč lidem opět chutnal a i přes nepříznivé počasí se počet lidí, kteří přišli ochutnat, 
zvedl z loňských 94 na letošních 131, což vařiče punče velmi potěšilo. Všichni jsme byli rádi, že šipkařský punč lidem chutná a 
především že se lidé sešli na kus řeči se spoluobčany i v tak škaredém počasí. 

Ať je ten příští rok ještě hezčí než byl ten letošní.                                            Libor Kašpárek, vedoucí týmu Kavalíři Bojanovská Liboš A 



Vánoční výstava 2012 v obrazech 
 

  
Nejobdivovanější, nejvoňavější, nejtěžší na váhu, nejfotografovanější… ten letos nej betlém upekla z perníku paní Lenka Kořenková 

 

  
Další velmi obdivovaný byl keramický betlém v makovici. Obdivovatelé si na jeho prohlédnutí brali lupu, jak byl malinký. 

 

   
A další nádherné betlémy. Ten prostřední dělaly děti z Mateřské školky. Všechna ta krása z výstavy se sem ani nevleze. Děkujeme 
všem, kdo se na této povedené akci podíleli, a těšíme se na další výstavu. 


